
PROTOKÓŁ Nr 6/2015 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dni  12 i 18 czerwiec 2015 r. 
 

W posiedzeniu dnia 12.06.2015r. udział wzięli : 
a) 4 członków Komisji Rewizyjnej – wszyscy obecni 
b) Iwona Warkocka – Wójt Gminy 
c) Radosław Krawczyk – Sekretarz Gminy. 
 

Dnia 18.06.2015 r.: 
a) 4 członków Komisji Rewizyjnej – wszyscy obecni 
b) Zbigniew Bednarczyk – wicedyrektor Gimnazjum 

 
Porządek obrad : 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Nieprawidłowości prac świetlicy, rozpatrzenie skargi, 
4. Sprawy bieżące. 
 
Ad. 1- 2 
 
 Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji. Zapoznał radnych  
z porządkiem obrad, który został jednogłośnie przyjęty. 
 
Ad 3 
 
 Pierwsze spotkanie odbyło się dnia 12.06.2015 r. z organem prowadzącym Gimnazjum, 
w osobach Pani Wójt oraz Sekretarza. Przedstawili oni aspekty dotyczące skargi. 
 Dnia 18.06.2015 r. odbyło się wyjazdowe spotkanie Komisji Rewizyjnej w Gimnazjum 
im. Czesława Miłosza w Dębnicy Kaszubskiej. Wicedyrektor Zbigniew Bednarczyk udostępnił 
Komisji dokumenty oraz dziennik prac świetlicy oraz pisma pomiędzy nauczycielami a dyrekcją. 
Po Zapoznaniu się z wyżej wymienionymi dokumentami i wysłuchaniu wyjaśnień, Komisja 
Rewizyjna stwierdziła, że skarga jest niezasadna, ponieważ obecna Dyrekcja Gimnazjum 
realizowała plan arkuszy opracowany przez poprzednią Dyrekcje Gimnazjum i zatwierdzony 
przez Organ Prowadzący. Nauczyciele pracujący na świetlicy wypełniają dziennik zajęć, oprócz 
nauczycieli, którzy wnieśli skargę. Komisja opracowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi wraz z uzasadnieniem. 
 
Komisja rewizyjna wnioskuje: 
1. Zwiększyć nadzór przez Organ Prowadzący nad Dyrekcją Gimnazjum. 
 
 
 
 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 
 

/-/Marcin Olech 


